

Yaoundé, le 15 SEPT. 2025

COMMUNIQUE

N° 2494 -25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHf

Portant publication des résultats définitifs au recrutement d'une Secrétaire au sein de la Société Aéroports Du Cameroun S.A., objet de l'avis d'appel à candidature N° 1880-25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ARHf du 01 juillet 2025.

Mademoiselle BILO'O Annette Paule Jynette, est déclarée définitivement admise au concours de recrutement d'une « Secrétaire », au sein de la Société Aéroports Du Cameroun S.A.

L'intéressée est invitée à se présenter à la Direction des Ressources Humaines au siège de la Société ADC S.A. à Yaoundé-Nsimalen, dès diffusion du présent communiqué pour des modalités pratiques.

LE DIRECTEUR GENERAL,



Thomas Owona Assoumou

N.B : LARGE DIFFUSION.

Yaoundé, le **15 SEPT 2025**

PRESS RELEASE

E - - 2494 N° 25/ADC/DG/DH/DH.D/DH.DE/ DG.DT

Publication of the final results of the recruitment notice N°1880-25/ADC/DH/DH.D/DH.DE/ARHf of 01 july, 2025, of a Secretary at Cameroon Airports Plc.

Ms. BILO'O Annette Paule Jynette, has been officially admitted to the competition for the recruitment of a "Secretary", at Cameroon Airports Plc.

The candidate is invited to report to the Human Resources Department at the head office of ADC S.A. in Yaounde-Nsimalen, as soon as this press release is issued, for practical arrangements.

NB : WIDESPREAD.



THE GENERAL MANAGER

Thomas Owona Assouman